
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-29, § 8 

 

 Tid Torsdagen den 29 augusti 2013, kl 16.30 – 16.45 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 5 september 2013 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Manne Bergström (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Tomas Rudin (S)  

Salar Rashid (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Ann Burgess (M)  för Ariane Bucquet Pousette (M) 

Tony Nilsson (S) för Monika Lindh (S) 

 

 Ersättare: 

Johan Nilsson (M) §§ 4-13 

Arin Karapet (M)  

Joar Forssell (FP)  

Cecilia Önfelt (C)  

Ewa Carlsson-Hallberg (S)  

Eleonore Eriksson (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V)  

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Ann-Charlotte Backlund, 

Patrik Liljegren, Inga Lundén och Johan Westin samt personalföreträdaren Gunilla 

Söderlund (SACO) och biträdande borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från 

roteln. 

 

 

 

 



  

 § 8 

Svar på skrivelse om upphandling av Stadsbibliotekets 

vaktmästeritjänster 
Dnr 2.6/2591/2013 

 

Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt kulturförvaltningens förslag: 

 

1 Kulturnämnden godkänner och överlämnar kulturförvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 

Handlingar i ärendet 

Kulturförvaltningens tjänsteutlåtande från den 13 augusti 2013. 

 

Sammanfattning 
Ann Mari Engel (V), Tomas Rudin (S), Mårten Andersson (V) och Mats Berglund 

(MP) ifrågasätter i en skrivelse Stadsbibliotekets upphandling av vaktmästeritjänster.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

kulturförvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Ann Mari Engel (V), Tomas Rudin m.fl. 

(S) och Mats Berglund (MP) enligt följande: 

 

Vi anser att detta ärende visar det olämpliga i att upphandla tjänster som är 

strategiskt viktiga för driften av stadens verksamheter. Det är för oss obegripligt 

att det skulle vara fördelaktigt ha en ”extern entreprenör” som tillsätter 

vaktmästare, vilket innebär att de byts ut regelbundet.  

 

Det förefaller enklare, mer ekonomiskt och mer enligt personalens önskningar, 

att anställa personal i vanlig ordning för att utgöra vaktmästarsysslor, som har en 

viktig funktion. I och med upphandlingen av en ny entreprenör går mycket 

kunskap och erfarenhet förlorad, en grupp personer blir arbetslösa och en ny 

grupp ska skolas in i verksamheten. 

 

Detta är enbart ett led i den borgerliga majoritetens politik att privatisera så 

mycket som möjligt av kommunens verksamhet, även om detta varken är 

ekonomiskt lönsamt eller fördelaktigt för verksamheten.  

 

 

 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

Rätt utdraget intygar: 



  

 

_________________________________ 


